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AGRICULTURA AL DEL EN I AMB DE

Cabali repetei x com a coordinado r d'UB
Vergé en servei s i Cabré portar à economi a
Domènech assumeix la responsabilitat de l'aigua i Huguet seguirà fins a firmar el conveni
El consell nacional d'Unió
de Pagesos va repartir
ahir les responsabilitats
de la nova comissió
permanent, que manté
Joan Cabali com a
coordinador.

I LLEID A | El consell nacional
d'Unió de Pagesos, en què van
faltar representants de diverses
comarques, va aprovar ahir el
repartiment de responsabilitats
de la nova comissió permenent
elegida en l'últim congrés del
sindicat agrari, celebrat al febrer
a les Borges Blanques, i manté
Joan Cabali com a coordinador
general per trenta-nou vots a fa-
vor i cinc abstencions. Entre els
veterans del consell, el lleidatà
Joan Josep Vergé es manté com
a responsable d'administració i
serveis, així com de temporers i
cooperació.

Els altres dos lleidatans corres-
ponen a les noves incorpora-
cions del congrés. Josep Cabré
és el nou coordinador de Lleida
i assumeix les responsabilitats

El consel l naciona l va reparti r ahir els càrrec s dels membre s de la permanen t d'UP sorgid a del congré s celebra t al febre r a les Borges .

de comunicació, economia
agrària i fiscalitat. Francesc Pe-
na, designat per la Unió de Jo-
ves Pagesos, serà l'encarregat
d'estructures, desenvolupament
rural i incorporació de joves.

Cinc dels set candidats de
Lleida a formar part de la per-
manent es van retirar en l'últim

moment al congrés, fet que va
deixar Lleida amb només tres
llocs a l'òrgan directiu, que es
van reduir a deu membres. Per
suplir aquesta reducció a la per-
menent, es va aprovar delegar
responsabilitats en Felip Domè-
nech i Antoni Casademont.
Domènech treballarà en aigua,

Seguretat Social i autònoms. Jo-
sep Lluís Huguet, excoordinador
d'UP a Lleida i un dels candi-
dats lleidatans que es va retirar,
es manté com a responsable per
al conveni del camp, que ja es-
tava negociant, segons una nota
d'UP.

Huguet, que no va assistir al

consell, va voler aclarir que no-
més conclourà la negociació que
ell va emprendre, que probable-
ment acabarà a l'abril, però no
les tasques posteriors a la firma
del conveni. Després, "la meua
idea és treballar a la comarca
com a afiliat de base", va desta-
car.


